
 

 

 

MAP realizátor: koordinátor projektu: 
 

Místní akční plán Mikroregion Voticko Mgr. Eva Křížková 

rozvoje vzdělávání Komenského nám. 700 eva.krizkova@voticko.cz 

IV ORP Votice 259 01 Votice +420 732 418 191 

 

ZÁPIS  

z jednání Řídicího výboru konaného dne 29.5. 2024 

14:00-16:00 

 

Přítomni: dle prezenční listiny 

Program: 

1. Evaluace MAP 

2. Stav žádosti do MAP IV  

3. Zhodnocení proběhlých aktivit a plánované akce pro školy na další pololetí 

4. S asistenty nic nového? 

5. Diskuze nad aktuální situací ve školách 

 

Obsah: 

1) Viktor Liška přivítal přítomné a zahájil jednání Řídicího výboru. Připomněl přítomným 

avizovaný program a seznámil přítomné s přidáním bodu jednání, který se týká evaluace 

MAP.  

Viktor Liška sdělil přítomným, že byla schválena žádost do MAP IV. Seznámil také přítomné 

s probíhající prací na aktualizaci analytické části v rámci podaktivity 3.8. Místní akční 

plánování. 

2) Evaluace MAP 

Jana Kolář Štrichelová přítomné seznámila s plánem evaluace a s prosbou o vyplnění 

dotazníku. Dotazník je přítomným k dispozici vytištěný nebo v on-line formě. 

3) Zhodnocení proběhlých aktivit a plánované akce pro školy na další pololetí 

Eva Křížková připomněla naplánované implementační aktivity a nabídla konkrétní aktivity 

na další školní rok, konkrétní termíny budou dále upřesněny. Marcela Kratochvílová 

zmínila, že by bylo lépe, kdyby se akce nekonaly o podzimních prázdninách. 

Jana Slabá Janoutová konkrétně připomněla implementační aktivity, které navrhla PS pro 

digitální gramotnost. 

Jan Kolář připomněl plán aktivit za PS pro rovné příležitosti. Konkrétně představil plán 

vzdělávacího dne pro pedagogy a asistenty pedagoga 26.8. 2024. 

Pozvánky na aktivity rozešlou jednotliví organizátoři školám e-mailem. 
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4) S asistenty nic nového? 

Tomáš Feřtek seznámil přítomné se situací týkající se asistentů pedagoga – byly plánované 

změny, které nenastanou. Od roku 2027 se pravděpodobně omezí odklady a spolu s tím 

změna v oblasti podpůrných profesí. 

5) Diskuze nad aktuální situací ve školách 

Přítomní debatovali o financích, které školy dostaly na digitální propast. 

Marcela Škramlíková potvrdila, že nový rozpočet školy je nevyhovující. S rozpočtem zkusí 

vyjít do konce kalendářního roku škola a pokud by to nešlo, tak budou řešit pomocí obce. 

Iva Chwastková potvrdila podobnou situaci, jednala také s obcí. Prozatím úvazek 

zaměstnance, který odchází rozdělila mezi další zaměstnance. V Jankově je podpora obce, 

od ledna dalšího roku má škola příslib pomoci. Ve Voticích ubylo 1,5 nepedagogického 

pracovníka, pro letošek financují z rozpočtu školy, resp. ze Šablon. Příští rok hrozí 

propouštění. 

Viktor Liška zmínil téma možnosti zřízení střední školy ve Voticích, v této souvislosti 

proběhla návštěva radního Váchy. Marcela Kratochvílová potvrdila, že v této souvislosti 

proběhne během léta analýza a příprava. Uvažuje se o podkroví ZŠ nebo o budově 

bývalého FÚ ve Voticích. 

Viktor Liška seznámil přítomné s Demografickou analýzou Středočeského kraje – letošní 

deváťáci, nejvíce dětí a největší saldo migrace. Do roku 2030 bude 103 % současného 

stavu.  

Ilona Kuncová za zástupce rodičů doporučila organizaci pokračujících preventivních 

programů pro žáky. Marcela Škramlíková doporučila Bc. Jaroslava Bicana. Marcela 

Kratochvílová spíše zmínila potřebnost psychologa a sociálního pedagoga a není šance je 

sehnat.  

Jan Kolář – bylo by možné na úrovni MAPu vytvořit podpůrný, intervenční tým? Jan Kolář 

zmínil, že je to i o práci s rodiči a uvedl příklad malotřídky, kde to funguje. Ve Voticích 

funguje sociální pedagog, škola je s ním velmi spokojena. Řeší to, co leželo na bedrech 

učitelů. Ubralo to hodně práce a pomohlo to dětem. Sociální pedagog může někdy udělat 

více než psycholog.  

Budeme o tom mluvit v rámci MAPu a pokusíme se vymyslet řešení.  

Marcela Škramlíková zmínila, že potřebuje smlouvy ke spádovosti. Viktor Liška zmínil, že 

aktualizace proběhla naposledy v roce 2009 a přislíbil aktualizaci. 

 


